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Abstract (en)
The invention relates to a traffic light signalling device in which the traffic flow is regulated by different lamps, each of the lamps being formed by a
multiplicity of individual lights, which are arranged in a matrix and together produce a prescribed geometrical shape, and it being possible for the
individual lights 2, 3, 4, arranged in a matrix, of each lamp to have current applied to them in a system-specific fashion in the form of a light curtain.
<IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Verkehrslichtsignalanlage, bei welcher der Verkehrsfluß durch unterschiedliche Leuchten geregelt wird, wobei jede
der Leuchten durch eine Vielzahl von rastermäßig angeordneten Einzelichtern gebildet ist, die zusammen eine vorgegebene geometrische Form
ergeben und wobei die rastermäßig angeordneten Einzellichter 2, 3, 4 jeder Leuchte systembezogen in Form eines Lichtvorhanges mit Strom
beaufschlagbar sind. <IMAGE>
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